
Fullmäktigemotion om att bygga en utekonstis 
 
Vintern 2021 har visat att det finns en efterfrågan på vintersportanläggningar. Det finns utmärkta 
möjligheter till skidåkning och skridskoåkning under snöiga vintrar i Sibbo. Under milda vintrar är 
skridskoåkningen begränsad eftersom det inte finns någon konstisbana i Sibbo. Ishallen används 
huvudsakligen av föreningarna så fritidsskridskoåkning och motionshockey är till stor del beroende 
av uteisbanor. 
 
Under de senaste årens milda vintrar har den tid då naturisen i Sibbo varit tillgänglig för skolor och 
fritidsaktiviteter varit kort eller till och med obefintlig. Detta har i synnerhet begränsat 
möjligheterna för barn och unga att åka skridskor. Möjligheterna att lära sig färdigheter i 
skridskoåkning försämras. 
 
Flera grannkommuner har byggt utekonstisbanor för att förbättra möjligheterna till 
skridskoåkning. Kostnaderna för en utekonstisbana av samma storlek som en hockeyrink är cirka 
700 000–1 000 000 euro. Den naturligaste platsen för en utekonstisbana i Sibbo skulle vara i 
Söderkulla idrottspark, eftersom ishallen finns i Nickby. 
 
Vi, undertecknade fullmäktigeledamöter, föreslår att byggandet av en utekonstisbana inkluderas i 
Sibbos investeringsprogram. Planeringen av utekonstisbanan ska inledas så snart som möjligt. 
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